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Svar på skrivelse från Roger Mogert (S), Inger Stark (V) och Per Olsson (MP) 

 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

 

Utbildningsförvaltningen föreslår utbildningsnämnden att besluta följande: 

 

Som svar på skrivelsen överlämnas förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

 

 

 

 

Thomas Persson Håkan Edman 

Direktör Avdelningschef 

 

 

 

 

 

Sammanfattning 

Roger Mogert (s), Inger Stark (v) och Per Olsson (mp) har i en skrivelse till 

nämnden begärt en redovisning av läget för Mariehällsbarnen och vill att 

förvaltningen får i uppdrag att ta fram en lösning för Mariehälls skolbarnomsorg,  

 

Utbildningsnämnden beslutade den 10 juni 2010 att begära hos kommunstyrelsens 

ekonomiutskott om godkännande av nyproduktion av Mariehälls skola. Vad gäller 

skolbarnomsorgen har hyresavtal för Svalvägen i Mariehäll nytecknats och 

bygglov sökts för att bedriva skola i lokalerna.  
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Bakgrund 

Roger Mogert (s), inger Stark (v) och Per Olsson (mp) har i en skrivelse till 

nämnden begärt en redovisning av läget för Mariehällsbarnen och vill att 

förvaltningen får i uppdrag att ta fram en lösning för Mariehälls skolbarnomsorg,  

 

Ärendets beredning 

Ärendet har handlagts av grundskoleavdelningen i samverkan med ekonomi- och 

kvalitetsavdelningen. 

 

Förvaltningens synpunkter och förslag 

Utbildningsnämnden beslutade den 10 juni 2010 att bland annat godkänna 

förvaltningens avstämning avseende nyproduktion av skola i Mariehäll och att 

begära hos kommunstyrelsens ekonomiutskott om godkännande av den aktuella 

nyproduktionen. Mariehällsskolan kommer att innehålla såväl skolbarnomsorg 

som grundskola för skolår F-5. 

 

Bakgrund till avstämningsärendet var kommunstyrelsens ekonomiutskotts beslut 

från den 19 november 2008 att ge utbildningsnämnden och Bromma 

stadsdelsnämnd i uppdrag att innan upphandling och beställning av produktion, 

anmäla en slutlig avstämning av projektets ekonomi och övriga förutsättningar till 

kommunstyrelsens ekonomiutskott för godkännande. För ytterligare information 

hänvisas till tjänsteutlåtande från den 20 maj och utbildningsnämndens beslut den 

10 juni,”Avstämning av projektet Mariehällsskolan - nybyggnad av förskola och 

skola” (diarienummer 08-324/753). 

 

Fram till att Mariehällsskolan är byggd så ansvarar Sundbyskolan för att elever i 

Mariehäll erbjuds skolplats. Sundbyskolan har erbjudit elever från Mariehäll 

skolbarnomsorg på Svalvägen i Mariehäll. Av såväl pedagogiska som 

fastighetsrättsliga orsaker påbörjades en avveckling av Svalvägen. Avsikten var att 

erbjuda skolbarnomsorg i Sundbyskolan. Parallellt påbörjades en översyn av 

Sundbyskolans lokaler. Översynen av Sundbyskolan har inte resulterad i en 

lösning för skolbarnomsorgen och verksamheten har framfört önskemål om att 

behålla Svalvägen. Hyresavtal för Svalvägen har därför nytecknats och bygglov 

sökts för att åter bedriva skola i lokalerna. Bygglovsärendet är kungjort men måste 

också grannhöras. Om inget problem tillstöter kan bygglov beviljas under juli 

månad. Svalvägen kommer på samma sätt som tidigare att nyttjas av 
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Sundbyskolan. Skolan svarar för verksamhetsplaneringen och avgör fördelning av 

verksamhet mellan huvudskolan och Svalvägen. 

 

Med anledning av förväntade elevantalsökningar i Mariehäll så förs samtal med 

Bromma stadsdelsförvaltning om möjligheten tidigarelägga etablering av en 

förskolepaviljong. Denna paviljong skulle då nyttjas av Sundbyskolan och 

överlämnas till Bromma stadsdsdelsförvaltning när Mariehällsskolan färdigställts.  

 

Förvaltningen föreslår att tjänsteutlåtandet överlämnas som svar på skrivelsen om 

Mariehällsbarnens skolbarnomsorg. 

 

 

Bilagor 

1. Skrivelse från Roger Mogert (s), inger Stark (v) och Per Olsson (mp) om 

Mariehällsbarnens skolbarnomsorg. 


